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اخبار کوتاه از فوتبال

 صفحه9
دو شنبه ۲۶ بهمن ۱۳9۴ 

۶ جمادی الاول ۱۴۳۷ - شماره ۲۱۲۸۱

* یک دوره مربیگری پیشرفته بسکتبال در روزهای جمعه 30 بهمن تا شنبه اول اسفند در تالار بسکتبال آزادی 
تهران برگزار خواهد شد. این دوره پیشرفته مختص  مربیان لیگ برتر و لیگ دسته یک کشور است. مدرس این 

دوره مربیگری، درک باوئرمن سرمربی تیم ملی کشورمان است.
* فدراســیون دوومیدانی به جای اعزام مربی دونده المپیکی، مســئول کمیته آموزش فدراسیون را به این رقابت ها اعزام می کند. تیم 
ملی دوومیدانی ایران اواخر بهمن با 18 دوومیدانی کار در رقابت های داخل ســالن قهرمانی آســیا شرکت می کند. در حالی که حسن 
تفتیان همانند رضا قاسمی خود را برای حضور در رقابت های جهانی آمریکا و همچنین المپیک ریو آماده می کند اما فدراسیون احمد 
رمضان زاده مربی تفتیان را به رقابت های قهرمانی آسیا اعزام نمی کند. به گزارش ایسنا یکی از اسامی که در میان مربیان اعزامی به قطر 
وجود دارد نعیما خواجوی است که چند ماهی است به عنوان مسئول کمیته آموزش کار خود را در فدراسیون آغاز کرده است؛ مسئولی 

که حضورش در رقابت های قهرمانی آسیا به یک مربی المپیکی ترجیح داده شده است و این اقدام فدراسیون تعجب برانگیز است.
*مرحله مقدماتی لیگ برتر بسکتبال به پایان رسید و 8 تیم راه یافته به پلی آف مشخص شدند.هفته پایانی 
از مرحله مقدماتی لیگ برتر بسکتبال عصر دیروز با دو مسابقه به پایان رسید. در جریان این دیدارها ثامن مشهد 
مهمان شــیمیدر تهران بود که با نتیجه 81 بر 73 تن به شکست داد. در دیگر دیدار این هفته نفت آبادان میزبان 
شهرداری تبریز بود و با نتیجه 81 بر 70 به پیروزی رسید تا مرحله مقدماتی از این فصل لیگ برتر به پایان برسد.

مرحله پلی آف لیگ از دهم اسفند شروع می شود.جدول رده بندی:1- پتروشیمی2- شیمیدر3- نفت آبادان4- 
شهرداری اراک5- دانشگاه آزاد6- شهرداری گرگان7- ثامن مشهد8- شهرداری تبریز

ایران با شکست عراق حریف قرقیزستان شد
تیم ملی فوتســال ایران با شکســت تیم عراق در مســابقات فوتسال جام 
ملتهای آسیا، به عنوان تیم نخست گروه دوم به مرحله بعد صعود کرد و حریف 
قرقیزستان در مرحله دوم شد.تیم ملی فوتسال ایران در سومین و آخرین دیدار 
مرحله گروهی مسابقات فوتسال جام ملتهای آسیا از ساعت 1۵ دیروز به مصاف 
عراق رفت که این مســابقه در نهایت با نتیجه 1۳ بر ۲ به ســود ایران به اتمام 
رسید. محمد طاهری )دو بار(، حسین طیبی )چهار بار(، مهدی جاوید )سه بار(، 
علی اصغر حســن زاده )دو بار(، حمید احمــدی و فرهاد توکلی گلهای ایران را 
به ثمر رســاندند.تیم ایران در نیمه نخست 1۰ گل زد و در نیمه دوم موفق شد 
تنها سه گل بزند. سیدمحمد ناظم الشریعه سرمربی تیم ملی در نیمه دوم بیشتر 
به مرور کارهای تاکتیکی پرداخت و ایران با نظر وی در بیشــتر دقایق پنج نفره 
)پاورپلی( بازی کرد.ایران پیش از این مقابل اردن با ۶ و مقابل چین با ۷ گل به 
پیروزی رسیده بود و با نتیجه دیروز، ۹ امتیازی شد و به عنوان تیم اول به مرحله 
بعد صعود کرد. درســایر دیدارها و درگروه اول نیز تیم ملی فوتسال قرقیزستان 
با پیروزی۳ بر ۲ مقابل عربستان سعودی به مرحله یک چهارم نهایی صعود کرد 
و حریف ایران شــد. تیم ملی ازبکســتان هم که پیش از این بازی به عنوان تیم 
نخســت به مرحله بعد راه یافته بود دو بر صفر لبنان را شکست داد و در مرحله 
یــک چهارم نهایی با عراق، تیم دوم گروه دیــدار خواهد کرد. دیدارهای مرحله 

یک چهارم نهایی روز چهارشنبه برگزار خواهد شد.
اظهارنظر کاشانی در خصوص تمدید قرارداد برانکو و طارمی

رئیس هیئت مدیره باشــگاه پرســپولیس می گوید کمیته باشگاه انضباطی 
پرسپولیس نقش توجیهی دارد.جعفر کاشانی درباره اینکه برخی بازیکنان همچون 
احمــد نوراللهی طی هفته های اخیــر کمیته  انضباطی هــم رفته اند، گفت: این 
بازیکنان جوان هســتند و باید کار فرهنگی روی آنها انجام شود. کمیته  انضباطی 
باشگاه پر سپولیس نقش توجیه کننده دارد. برخی بازیکنان ما جوان هستند و باید 
بدانند در تیمی بزرگ همچون پر ســپولیس بازی می کنند و شــرایط را در اینجا 
درک کنند. این بازیکنان برای جوانان الگو هستند. بنا بر این در تلاش هستیم با کار 
فرهنگی روی آنها سعی کنیم رفتار درست را در باشگاه ایجاد کنیم. رئیس مدیره 
باشــگاه پرســپولیس در پایان درباره بحث تمدید قرارداد برانکو و مهدی طارمی 
هم گفــت: درباره تمدید قراردادها در آخر فصل صحبــت می کنیم و درباره آنها 

تصمیم گیری خواهیم کرد. الان زود است که بخواهیم در این باره صحبت کنیم.
هراتیان: کدام سوءاستفاده، کدام تجارتخانه؟!

رئیــس ایفمارک ایران در واکنش به صحبت های ســرمربی تیم ملی فوتبال 
کشورمان می گوید که موضع او نســبت به کی روش احترام گذاشتن است. دکتر 
زهره هراتیان درباره حاشــیه های اخیر که در خصوص مرکز تخصصی پزشــکی 
بین المللی )ایفمارک( به وجود آمده و اینکه کی روش گفته مرکز تخصصی تیم ملی 
را تجارتخانه کرده اند، گفت: مدیریت مرکز پزشکی و بازتوانی فوتبال سال گذشته 
به دســتور آقای کفاشیان به من داده شد و با همه سختی هایی که بود توانستیم 
مجوز آن را از فیفا بگیریم. این در حالی بود که روســیه هم به عنوان میزبان جام 
جهانی ۲۰18 همزمان با ما می خواســت این مجوز را بگیرد، اما موفق نشــد. وی 
ادامه داد: ترجیح می دهم قضاوت را به مردم بســپارم. آیا این مرکز با این شرایط 
که هنوز هم به بهره برداری نرســیده، تجارتخانه اســت؟ مرکزی که نیاز به کمک 
همه دارد تا ساخته شود، تجارتخانه است؟ این تنها مرکز پزشکی فیفاست که در 
آسیای مرکزی وجود دارد و حتی روسیه هم نتوانست مجوز آن را بگیرد. به جای 
اینکه برای تکمیل آن کمک کنیم، با بداخلاقی به این مسئله پرداخته می شود و 
این شایســته کشور ما نیست.حتی گفته شده بود که ما از این مرکز سوءاستفاده 
کرده ایم، اما پولی در اختیار ما قرار نگرفته که بخواهیم سوءاستفاده کنیم. فیفا به 
ما پولی نمی دهد، بلکه تجهیزات می دهد و اصلًا ما یا فدراسیون فوتبال نمی توانیم 
سوءاستفاده ای داشته باشیم. فیفا از ما خواسته لیست خرید تجهیزات مرکز را به 
آنها بدهیم و پس از ارائه لیست خرید تجهیزات، فیفا ۵۰۰ هزار دلار را به حساب 
شرکتی می ریزد که تجهیزات را به ما بدهند. یعنی بازهم در این مبادله ما دخالتی 
نداریم و فیفا خودش مســتقیماً اقدام می کند، به این دلیل که این ساختمان هم 
زیر نظر خودشان است و پولی را نقداً به ما نمی دهند تا از آن سو ءاستفاده کنیم. 
آذری: سرنوشت نفت انتظار سه نماینده دیگر را می کشد

مدیر عامل باشگاه ذوب آهن با فاجعه خواندن حذف نفت از لیگ قهرمانان آسیا 
تاکید کرد: حذف نفت شــتری است که مقابل سه نماینده ایران در لیگ قهرمانان 
آسیا خوابیده است.سعید آذری، با فاجعه خواندن حذف نفت تهران از لیگ قهرمانان 
آسیا، خاطر  نشــان کرد: یکی از تیم های دارای ساختار مدیریتی که سال گذشته 
تنها نماینده مان در مرحله یک چهارم نهایی بود، در ورزشــگاه آزادی حذف شــد. 
این شــتری است که مقابل سه تیم دیگر ما خوابیده و اگر اقدامی نشود دیر یا زود 
این سه تیم هم به مشکل می خورند. ما هنوز درگیر اختلافات داخلی هستیم و به 

راحتی نفت از لیگ قهرمانان آسیا حذف شد. 

ریل گذاری راه آهن رشت- قزوین دیروز از 
مسیر ایستگاه فلکده رشت، آغاز شد.

به گزارش ایرنا از رشــت، اســتاندار گیلان در 
جریان بازدید از مراحل ســاخت راه آهن رشــت- 
قزوین گفت: زیرســازی این پــروژه به طول 1۶4 
کیلومتر، ۹۳ درصد پیشــرفت دارد و تاکنون 4۵ 
کیلومتر از مسیر راه آهن از سمت قزوین، ریل گذاری 

شده است.
محمدعلــی نجفی از اجــرای 1۲/۵ کیلومتر 
ریل گذاری از ســمت رشــت خبــر داد و افزود: 
ریل گذاری این مســیر، مرحله بــه مرحله انجام 
می شــود و در تلاش هســتیم تا پایان سال آینده 
شاهد بهره برداری از خط ریلی رشت- قزوین باشیم.
وی ادامه داد: از مجموع دو هزار و 8۶۰ میلیارد 
ریال اعتبار  امســال برای ساخت این خط ریلی، 
یک هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال تخصیص یافته است. 
تاکنــون 1۰ هزار و ۹۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای 

اجرای این طرح هزینه شده است.
استاندار گیلان گفت: برای تکمیل و بهره برداری 
راه آهن رشت- قزوین در سال آینده، 4 هزار و ۲۰۰ 

میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شده است.
نجفی با اشاره به فعالیت شبانه روزی راه آهن در 
برخی از قسمت ها تصریح کرد: در بعضی از قطعه ها 
مثل حفر تونل ها که حساسیت بیشتری از لحاظ 
زمانی وجود دارد، پیمانکاران با فعال کردن شیفت 
شب به صورت ۲4 ساعته مشغول فعالیت هستند.
پروژه راه آهن رشــت- قزوین بــه طول 1۶4 
کیلومتر از ســال 1۳8۶ آغاز شده و این مسیر در 

قالب هشت قطعه کار می شود.
تکمیل پروژه راه آهن قزوین- رشت تا پایان سال 
۹۵ و فازهای بعدی آن، یکی از مصوبات سفر رئیس 

جمهوری به استان گیلان بود.
این خط ریلی از شهرستان تاکستان از خط آهن 
اصلی تهران- تبریز منشــعب و با گذر از محدوده 
کوهین- شیرین سوبه سمت شهرستان های لوشان 
و منجیل ادامه مسیر می دهد و سپس با گذر از کنار 
شهرستان رودبار، امامزاده هاشم به شهر رشت در 

استان گیلان منتهی می شود.
۲۲ کیلومتر این مسیر تونل و 1۳ کیلومتر آن 

پل سازی شده است.

رئیس قوه قضائیه گفت: انتخابات پرشــور و 
حضور پررنگ مردم در این عرصه اقتدار و صلابت 

نظام را افزایش می دهد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، آیت الله صادق آملی لاریجانی 
در همایش مردمی انتخابات مجلس خبرگان رهبری در 
مسجد جامع شهرستان نکا در شرق مازندران افزود: حفظ 
نظام از مهم ترین وظایف ماست و امروز جمهوری اسلامی 
باید در مسیر الهی هدایت شود و به رشد و بالندگی برسد.

وی با بیان اینکه ولایت فقیه رکن رکین این انقلاب 
است که موجب بیداری و هوشیاری مردم و بازدارندگی 

جامعه از تحرکات نادرست می شود، افزود: امام خمینی 
و رهبری، انقلاب را از بحران ها و مشکلات نجات دادند 

و موجب انسجام در بین آحاد جامعه شدند.
آملی لاریجانی اظهار داشــت: انقــلاب ما بر ایثار 
ایثارگران، خون شهدا و مجاهدت مجاهدان استوار است 
و لذا باید در صحنه هــای مختلف اجتماعی و فردی با 

بصیرت عمل کنیم و تابع ولایت فقیه باشیم.
وی گفت: مردم باید آگاه باشند که در مسیری که گام 
برمی دارند با آگاهی و بصیرت عمل کنند و در انتخابات 
نیــز به عنوان مظهر اقتدار و صلابت ایران اســلامی، با 

بصیرت وارد شده و با حضور پررنگ خود صلابت و اقتدار 
نظام را افزایش دهند.

وی با اشاره به حفظ نظام به عنوان والاترین عبودیت 
در راه خدا بیان کرد: نظام جمهوری اسلامی که یک نظام 
منصوب به اهل بیت و شیعی است حفظ آن در این دنیا 

به عنوان بالاترین عبادت تلقی می شود.
وی انتخابات را به عنوان بخشی از عبودیت در جامعه 
اســلامی تلقی کرد و افزود: باید هوشیارانه و آگاهانه در 

این مسیر گام برداریم.
لاریجانی گفت: در حال حاضر مشکلات بسیاری اعم 

از اقتصادی، اجتماعی، سیاسی، فرهنگی و.... در جامعه 
حکم فرما است و مسئولان باید به دنبال رفع مشکلات و 

بهبود وضعیت زندگی مردم در جامعه باشند.
رئیس قوه قضائیه گفت: صلابت رهبر معظم انقلاب 
در تمامی عرصه های فرهنگی، اجتماعی، علمی، اقتصادی 
توطئه ها و دسیسه های دشمنان را نقش بر آب و آن ها را 

در هدف شومشان ناکام گذاشت.
لاریجانی افزود: امنیت، ثبات و آرامش امروز جمهوری 
اســلامی ایران را مدیون تدابیــر و صلابت رهبر معظم 

انقلاب هستیم.

آغاز ریل گذاری راه آهن 
قزوین- رشت

رئیس قوه قضائیه:

مردم در انتخابات با بصیرت عمل كنند

وزیر اطلاعات با اشــاره به امنیت بــالای حاکم در 
جمهوری اسلامی ایران گفت: کوچک ترین حرکت مشکوک 

از سوی سربازان گمنام امام زمان)عج( رصد می شود.
به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام والمســلمین 
سیدمحمود علوی شامگاه شنبه در جمع مردم شهرستان 
قدس با اشــاره به آماده شدن ملت ایران برای انتخابات 
هفتم اســفندماه اظهار داشت: ملت ایران ثابت کرده اند 

که همواره محکم تر و استوارتر در صحنه حضور دارند.
وزیر اطلاعات افزود: به زودی شــاهد خلق حماسه 

دیگری از ملت ایران خواهیم بود و مردم برای حضور در 
این حماسه آماده می شوند.

وی ادامه داد: زمینه حضور و مشــارکت حداکثری 
مردم در انتخابات فراهم شده و همه در تلاش هستند تا 

سخن رهبر معظم انقلاب در عمل اجرایی شود.
علوی تصریح کرد: در انتخابات هفتم اسفندماه، ملت 

ایران بار دیگر حماسه ای بزرگ رقم خواهند زد.
وزیر اطلاعات عنوان کرد: حضور و مشارکت مردم در 
انتخابات، توطئه ها و نقشه های دشمنان انقلاب اسلامی 

را خنثی خواهد کرد.
علوی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به 
امنیــت بالای حاکم در جمهوری اســلامی ایران تاکید 
کرد: امروز با عنایت الهی و تلاش های ســربازان گمنام 

امام زمان)عج( هرگونه حرکت مشکوک رصد می شود.
وی با اشــاره به وضعیت کنونی منطقه یادآور شد: 
اگر امنیت کشــورهای منطقه کاهش پیــدا کرده، اما 
امروز جمهوری اســلامی ایران از امنیت بســیار بالایی 

برخوردار است.

وزیر اطلاعات:

كوچک ترین حركت مشکوک در ایران رصد می شود

عضو مجمع تشــخیص  مصلحت نظام گفت: 
جریان فتنه ممکن  اســت اینگونه کلید بخورد 
که افراد ناصالح و متزلــزل به لحاظ اعتقادات و 
وسوسه  شدن توسط دشمنان بیرونی با رخنه در 
دستگاه های اصلی نظام، فتنه جدیدی را در درون 

حکومت رقم بزنند.
به گزارش خبرگزاری فارس از سنندج، محمدحسین 
صفارهرندی دیروز در گردهمایی مدرسان و طلاب استان 
کردستان با اشاره به در پیش بودن انتخابات، گفت:  اصل 
انتخابــات و رای دادن و رجوع به آرای مردم در جامعه 
اسلامی، صرفا یک امر تشریفاتی و وسیله ای برای اینکه 
تکلیف نهادهای نظام از آرای مردم مشخص شود، نیست.

وی رای مردم در نظام اســلامی را پشتوانه ای برای 
نظام و امنیت کشور عنوان کرد و افزود: دشمنان  هنوز 
ســودای بازگشت به ایران را در ســر دارند. اما مردم با 
حضور گسترده در انتخابات، به دشمن اطمینان می دهد 
که ملت ایران بنا دارد سرنوشت خود را بدون حضور »آقا 

بالاسر« تعیین کند.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام تصریح کرد: از 
نگاه امام)ره( و رهبری، آرای مردم نه تنها مقبولیت نظام را 
تأمین می کند، بلکه به نظام مشروعیت نیز خواهد بخشید.

وی با اشاره به اینکه رهبر فرمود هر کس نظام را هم 
قبول ندارد رای بدهد، گفت: اما این به معنای آن نیست 
که اینگونه افراد کرسی مجلس را اشغال کنند و این یک 
امر عقلانی است که به افرادی که مبانی یک حکومت را 

قبول ندارند اجازه حضور در داخل قدرت را نمی دهند.
وزیر اسبق ارشاد با بیان اینکه شورای نگهبان ضامن 
اســلامیت نظام و مشروعیت قانون اساسی است، گفت: 
کســی که بدون اعتقاد وارد صحنه شــود در روز واقعه 

باطن خود را نشــان می دهد و آنچه در دوران فتنه روی 
داد محصول همین طرز فکر است.

عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظــام تصریح کرد: 
کسانی بودند که می گفتند ما معتقد به نظام هستیم اما پس 
از بلواهای زمان فتنه، باطن خود را نشان دادند و شعارهای 
ساختارشکنانه ای چون استقلال، آزادی، جمهوری ایرانی  
که زیرآب زدن اسلامیت نظام را هدف گرفته بود، سر دادند.

وی تصریح کرد: شعار نه غزه نه لبنان نیز که در آن 
دوران سر داده شد، مصداق قیام مقابل رسول خدا)ص( 
است و این گونه  افراد صلاحیت ورود به مجلس را ندارند.

صفارهرندی با بیان اینکه نظام در برابر جریان اصولگرا  
و اصلاح طلب  برای رقابت ممانعتی ایجاد نمی کند، گفت: 
بعد از فتنه ســال 1۳88 که بــر اثر طغیان درونی افراد 
جاه طلب  بالا گرفت، زمینه ای برای بدعت های مختلف 

از جمله قانون شکنی فراهم شد.
وی با تأکید  بر اینکه کسانی که در فتنه بودند حق 

حضور در صحنه انتخابات را ندارند، گفت: بسیاری دیگر 
هم در فتنه نبودند، اما چون در موقع لزوم راه خود را از 
دوستانشان که در داخل فتنه حضور داشتند، جدا نکردند، 

آنها هم مشمول همان قاعده می شوند.
صفارهرندی با طرح این پرســش که چه کسانی باید 
در مسئولیت نمایندگی مجلس حضور داشته باشند، اظهار 
کرد: کسانی باید وارد مجلس شوند که اعتقاد به مشروعیت 
قوانین اسلام برای اداره جامعه را داشته باشند و منافع مردم 
برای آنها مهم تر و تعهد به مردم و محرومان در میان آنها 

بیشتر از احساس تعهد به قدرت های بزرگ باشد.
این مسئول با اشاره به اینکه امروز نیازمند نمایندگانی 
از جنس مدرس هستیم که در برابر اولتیماتوم دشمنان 
سر موضع خود بایستند گفت: ممکن است بخواهند یک 
نفر نماینده شــود که به دنبال تصویب قوانین با هدف 
زیرآب زدن قوانین اسلام باشد، همانگونه که در مجلس 

ششم شاهد نوعی از این کارها بودیم.

صفار هرندی:

ورود  افراد ناصالح در دستگاه های اصلی نظام، فتنه جدید را رقم می زند

فرماندار اصفهان گفت: از اول اسفندماه به 
مدت 20 روز مرحله دوم رهاسازی آب زاینده رود 

آغاز می شود.
به گــزارش روابط عمومی فرمانــداری اصفهان، 
براســاس مصوبه کمیته آب و کشــاورزی شهرستان 
اصفهان، آب زاینده رود از اول اســفند امسال به مدت 

۲۰ روز بازگشایی خواهد شد.
بــه گفته فضل الله کفیل ۲8 هزار هکتار از اراضی 
غله حوضه زاینده رود با رهاسازی آب، از طریق شبکه 

آبیاری سیراب می شود و به منظور توزیع عادلانه آب 
در حوضه آبریز زاینده رود مقرر شــد بعد از آبگیری 
کانال های رودشت، کار آبگیری کانال های آب رسانی 

شبکه آبشار انجام شود.
فرماندار اصفهــان معتقد اتس با پایان یافتن این 
دوره از رهاســازی، بار دیگر در دهه اول فرودین ماه 
۹۵ با ارزیابی شــرایط و وضعیت بارندگی های انجام 
شده در مورد مرحله پایانی رهاسازی آب تصمیم گیری 

خواهد شد.

از اول اسفندماه به مدت 20 روز

آب در زاینده رود جاری می شود

تفاهم نامه ایجاد مرز مشــترک بین ایلام و استان میسان 
عــراق در نقطه مرزی چیلات در جوار مرز دهلران توســط 
معاون اقتصادی استاندار ایلام و معاون استاندار میسان عراق 

امضا شد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، هیئتی از استان ایلام به سرپرستی معاون 
اقتصادی اســتاندار ایلام و هیئتی از استان میسان در شرق عراق به 
سرپرستی قائم مقام استاندار میسان در نقطه مرزی چیلات در محدوده 
شهرستان مرزی دهلران دیدار و موضوع تحقق ایجاد خروجی مرزی در 
مرز مشترک دو استان در محدوده شهرستان دهلران را بررسی کردند.

این نشســت که به دنبال گفت وگوهای هفته گذشته مسئولان 
دو اســتان و همچنین موافقت دولت های دو طرف مبنی بر افزایش 
خروجی های مرزی انجام شد به امضا تفاهم نامه ایجاد خروجی مرزی 

در منطقه چیلات در ۲۶ کیلومتری شهرستان دهلران انجامید.
معاون اقتصادی استان میسان در این دیدار ایجاد مرز مشترک در 
محدوده استان های ایلام و میسان را ضرورت و همچنین وابستگی های 

اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی طرفین عنوان کرد.
کامل جلوب حاتم با یادآوری مذاکرات و موافقت پیشتر استانداران 
ایلام و میسان، علت تاخیر در اجرای این مرز مشترک را انجام چرخه 
اداری و نیــز موافقت دولت مرکزی و نهادهای مرتبط و روال معمول 
بــرای طرفین عنوان کرد و گفت: ایجاد بازارچه مرزی چیلات علاوه 

بر موافقت مسئولان استان، باید به تصویب دولت مرکزی نیز برسد.
وی افزود: فراهم شدن آب، برق و دیگر زیرساخت ها ضرورت ایجاد 
نقطه مرز مشترک است که در این خصوص با توجه به مشکلات عراق، 

تسریع در راه اندازی بازارچه نیازمند کمک ایران است.
وی گفت: با توجه به اینکه چندین نقطه برای ایجاد بازارچه مرزی 
مشخص شده ما بهترین نقطه را چیلات می دانیم و تصمیم نهایی را 

دولت مرکزی عراق خواهد گرفت.
معاون اقتصادی استاندار ایلام نیز در این نشست ایجاد مرز مشترک 
بین دو اســتان ایلام و میســان عراق را موجب خوشحالی اهالی این 
مناطق ذکر کرد و گفت: هر دو استان از ظرفیت های مناسبی برخوردار 

هستند که مراودات مرز به افزایش بهره وری آنها می انجامد.
حشمت الله عسکری افزود: برای ایجاد زیرساخت های لازم بازارچه 
چیلات دهلران حدود ۵۰ هکتار زمین مشخص شده که از این میزان 

۲۵ هکتار در مرز ایران و مابقی در مرز عراق است.
وی گفت: برای تســریع در روند کار ایجاد بازارچه مرزی چیلات، 
جمهوری اســلامی تامین آب و برق منطقه را به مدت ۲ سال تامین 

خواهد کرد.
وی با ذکر وجود ظرفیت تردد روزانه بین ۷۰۰ تا 1۰۰ کامیون 
در مــرز چیلات تاکید کرد: باید روند کار به گونه ای پیش برود که 
اربعین ســال آینده مرز چیلات به عنوان مرز مشترک محل تردد 
زائران مطرح باشد. استان میسان عراق با استان های ایلام و خوزستان 

همجوار است.

تفاهم نامه ایجاد مرز چیلات
 بین استان های ایلام و میسان عراق امضا شد

رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات استان بوشهر گفت: 
کار ساخت ضریح خیمه گاه امام حسین)ع( به عنوان سومین 
پروژه این ستاد در استان بوشهر با انجام کار قلم زنی آغاز 

شد.
بــه گزارش ایرنــا، عبدالرضا مطاف دیروز در آیین آغاز ســاخت 
ضریح خیمه گاه امام حسین)ع( در بوشهر افزود: ساخت  ضریح های 
خیمه گاه امام حسین)ع( و حضرت قاسم یک کار فرهنگی برای مبارزه 
با تبلیغات ضدشــیعی و وهابیت در جهان اسلام و به ویژه گروه های 

تکفیری، سلفی و داعش است.
مطاف ادامه داد: با پشــتیبانی مردم استان بوشهر تلاش می شود 
این حرکت های فرهنگی برای ســال های آینده نیز در استان بوشهر 

تداوم داشته باشد.
وی گفت: ســاخت ضریح خیمه گاه حضرت قاسم ابن الحسن)ع( 
دومین پروژه ستاد بازسازی عتبات عالیات استان است که پیش بینی 
می شــود در مدت 18 ماه تا دو ســال با کمکهای مردم شهرســتان 

دشتستان در شهر برازجان ساخته شود.
مطاف با اشاره به اینکه ساخت ضریح خیمه گاه حضرت ابوالفضل)ع( 
هدیه معنوی و میراث فرهنگی اســتان بوشهر برای کربلا و حضرت 
فاطمه الزهرا)س( است گفت: تقاضاهای مکرر و استقبال مردم بوشهر 
برای ســاخت ضریح های اهل بیت عصمت و طهارت موجب شــد تا 
ســاخت ضریح خیمه گاه امام حســین)ع( و حضرت قاسم)ع( نیز به 

استان بوشهر واگذار شود.
همچنین در حاشیه این مراسم پایگاه مقاومت بسیج مدافعان حرم 
در محل کارگاه ساخت ضریح خیمه گاه امام حسین)ع( برای تشکیل 

حلقه های فعالیتی خادمان در استان بوشهر افتتاح شد.
ضریح خیمه گاه حضرت ابوالفضل)ع( در بوشهر به عنوان نخستین 
پروژه ستاد بازسازی عتبات عالیات در بوشهر بود که با همراهی مردم 
اســتان مرداد ســال ۹۲ آغاز و با هزینه کرد ۳۵ میلیارد ریال پس از 
۲۶ ماه، مهر امسال رونمایی و به کربلای معلی انتقال یافت. دو ضریح 
خیمه گاه امام حسین)ع( و حضرت قاسم)ع( همزمان با ۲8 ماه صفر 

وارد استان بوشهر شد.

اهواز- خبرنگار کیهان:
مراسم تشــییع پیکرهای پاک سه شــهید مدافع حرم 

خوزستانی با حضور مردم و مسئولان در اهواز برگزار شد.
  پیکر سه شهید مدافع حرم استان خوزستان صبح دیروز بر دستان 

مردم شهیدپرور این شهر تشییع شد.
شــهید عباس کردانی، شهید مجید محمدی و شهید علی محمد 
قربانی در نبرد با گروه های تروریستی تکفیری در عملیات آزادسازی 

شهرهای نبل و الزهرای سوریه به شهادت رسیده بودند.
پیکر سرتیپ شهید علی محمد قربانی برای برگزاری مراسم تشییع 
به زادگاهش شهرستان اندیمشک منتقل شد و پیکر مطهر شهید عباس 
کردوانی و شــهید مجید محمدی نیز در بهشت زهرای اهواز به خاک 
سپرده شد. آیت الله محمدعلی جزایری بر پیکر شهیدان نماز اقامه کرد.

شهروندان اهوازی
 پیکر ۳ شهید مدافع حرم را تشییع کردند

آغاز ساخت ضریح خیمه گاه امام حسین)ع( 
در بوشهر

 قرارداد برقی کردن خط آهن تهران- شــمال با مشارکت 
روسیه امضا شد.

به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، مدیرعامل راه آهن کشور در 
گرمسار گفت: این خط آهن پس از گذر از گرمسار، تهران، گرگان به 

سمت اینچه برون کشیده می شود.
حسن پورســید آقایی افزود: براساس این قرارداد روس ها متعهد 
شدند تا براساس وامی که به ایران پرداخت می کنند، برقی کردن این 

مسیر انجام شود.
پور ســیدآقایی خاطر نشــان کرد: معاون وزیر اقتصاد و دارایی 
در سفر به روســیه مذاکراتی برای دریافت این وام را آغاز کرده و به 
محض مشخص شدن جزئیات دریافت وام، عملیات اجرایی طرح آغاز 

خواهد شد.
وی با اشــاره به وجود شیب های تند در مسیر راه آهن گرمسار - 
تهران - شمال گفت: برقی کردن قطارهای این مسیر، سرعت  قطارها 

و میزان جابجایی بار و مسافر را افزایش می دهد.
مدیر عامل راه آهن  کشــور از افتتاح  قطار حومه ای سریع السیر 

تهران- گرمسار  تا شهریور سال آینده هم خبر داد.
وی گفــت: بخش عمده خط چهارم قطار حومه ای سریع الســیر 
تهران -گرمســار انجام شده و مراحل تکمیلی آن تا خرداد ماه سال 

آینده به اتمام می رسد.
به گفته وی، نصب علائم الکترونیکی  و تکمیل ایستگاه در طول 
مسیر هم سه ماه به طول می انجامد و در نهایت شهریور سال آینده 

قطار حومه ای سریع السیر تهران - گرمسار تکمیل می شود.

قرارداد برقی شدن خط آهن تهران - شمال 
به امضا رسید

تیم ملی ایران با ترکیب آرمین هادی پور و امید عمیدی برای حضور در مســابقات المپیک آزمایشــی 
ریودوژانیرو 2016، سه شنبه )27 بهمن ماه( عازم برزیل خواهد شد.

پیکارهای المپیک آزمایشــی ریو )G1( در رشــته تکواندو از روز شــنبه )یکم اســفند ماه( در دو روز به میزبانی شــهر 
»ریودوژانیرو« و در پارک المپیک »کاریوکا« برگزار می شود که در این رویداد آزمایشی از 1۶ کشور برتر رنکینگ نوامبر ۲۰1۵ 
دعوت شده  است. این رقابت ها در دو وزن ۵8- و 8۰+ کیلوگرم مردان و 4۹- و ۵۷- کیلوگرم زنان انجام می شود که با توجه به 
رنکینگ نمایندگان کشورمان، ایران می تواند در دو وزن اول و چهارم مردان نماینده داشته باشد. با توجه به اینکه سهمیه حضور 
در این رقابت ها به کشور تعلق گرفته است، انتخاب نفرات اعزامی به این مسابقات بر عهده کادر فنی هر کشور بود که با اعلام 
بیژن مقانلو، سرمربی تیم ملی تکواندو، آرمین هادی پور در وزن ۵8- کیلوگرم )وزن اول المپیکی( و امید عمیدی در وزن 8۰+ 

کیلوگرم )وزن چهارم المپیکی( نمایندگان ایران خواهند بود.

سفر تکواندوكاران كشورمان به برزیل

معاون وزارت ورزش معتقد است فدراسیون فوتبال 
قضایای اخیر را به خوبی مدیریت نکرده است.

نصرالله سجادی درباره استعفای کی روش و حواشی اخیر 
تیم ملی گفت: من ابتدا بایــد درخصوص مربیان خارجی در 
کشــور صحبت کنم. ما در خیلی از رشــته های توپی مربیان 
خارجی داریــم. قرارداد همه مربیان حرفه ای اســت و وقتی 
مراحل اداری را می گذرانند چارچوب مشــخصی دارد و باید 
در مسیر این چارچوب حرکت کنند. فدراسیون است که باید 
مشــکلات را مدیریت کند اما فدراسیون فوتبال این مسئله را 
رها کرده اســت. این موضوع باید جمع شــود. ما در شرایط 
حساســی هســتیم و اتفاقات کی روش در زمان بدی رخ داده 
اســت. فدراســیون فوتبال در این مســئله مدیریت نکرد. ما 
انتخابات مجلس خبرگان و مجلس شورای اسلامی را در پیش 

داریم که باید نگاه ها را معطوف به انتخابات کنیم.
ســجادی همچنین درباره اداره برخی فدراسیون ها توسط 
سرپرست گفت: انتخابات فدراسیون شطرنج بعد از گرند پری 
جهانی برگزار خواهد شــد. این مســابقه ها 4 اسفندماه تمام 

می شود و مطمئنا انتخابات در اسفندماه برگزار می شود. برای 
رشــته کاراته نیز از مدتی بعد ثبت نام کاندیداها شروع خواهد 
شــد و جودو نیز بعد از برگزاری مسابقه های کسب سهمیه و 
مشخص شدن تعداد ســهمیه انتخاباتش را پیگیری خواهیم 
کرد.وی با اشــاره به شرایط بهداد ســلیمی گفت: من امروز با 
مسئولان فدراسیون پزشکی ورزشی جلسه ای داشتم و جویای 
احوال بهداد ســلیمی بودم. خوشبختانه او شرایط خوبی دارد 
و امیــدوارم که در المپیک عملکرد خوبی داشــته باشــد.وی 
همچنین افزود: المپیک برای ما در سال ۹۵ از همه موارد دیگر 

مهم تر است و امیدوارم نتایج خوبی در المپیک رقم بخورد.
ســجادی همچنین درخصوص مشــکلات فدراســیون 
تیرانــدازی ابــراز کرد: صددرصــد بودجه بالایــی در اختیار 
رشــته های المپیکی قرار خواهیــم داد. حتی المقدور به این 
فدراســیون نیز کمک خواهیم کرد. معاون ورزش حرفه ای و 
قهرمانــی وزارت ورزش و جوانان درخصوص مشــکلات اخیر 
فدراسیون اسکی نیز گفت: در این مورد فعلا صحبتی نمی کنم 
و شرایط این فدراسیون در آینده نزدیک مشخص خواهد شد.

انتقادات معاون وزارت ورزش از کفاشیان و همکارانش

فدراسیون فوتبال موضوع كی روش را به خوبی مدیریت نکرد 

سرویس ورزشی-
استقلال ســرانجام پس از 16 هفته نباختن در 
رقابتهای لیگ برتر مقابل تیم نفت تن به شکست داد. 
آبی های تهران با این باخت فرصت بازپس گیری صدر 

جدول رقابتهای لیگ برتر را از دست دادند.
در آخریــن دیــدار هفته بیســتم لیگ برتــر فوتبال، 
تیم های نفت تهران و اســتقلال از ساعت 1۷:1۰ دیروز در 
ورزشــگاه تختی به مصاف هم رفتند که  استقلال در پایان 
بــا نتیجه یک بــر صفر تن به شکســت داد. حنیف عمران 
زاده، مدافع اســتقلال، در دقیقه نهم بــازی دروازه خودی 
را باز کرد. اســتقلال حتی با یک تســاوی هم می توانست 
بــه صدر جدول بازگردد و بالاتر از همنام خوزســتانی خود 
قرار بگیرد. اســتقلال این بازی را با ترکیب مهدی رحمتی، 
میلاد فخرالدینی، میثم مجیدی، حنیف عمران زاده، هرایر 
مگویان، روزبه چشــمی، آرش برهانی، یعقوب کریمی، امید 
ابراهیمی، جابر انصاری و سجاد شهباززاده آغاز کرد. استقلال 
بعد از دریافت گل، بــرای جبران نتیجه تلاش کرد و حتی 
موفق به گلزنی هم شــد ولی این گل از سوی داور آفساید و 
مردود اعلام شــد. دو تیم بعد از گل نخست بازی دلچسبی 
را به نمایش نگذاشــتند و با وجود چنــد موقعیت نصفه و 
نیمه، بازی با همان یک گل خاتمه یافت.کارلوس کی روش 
ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران با حضور در ورزشــگاه این 

مسابقه را از نزدیک تماشا کرد.
نیمه دوم با بازی بهتر نفت تهران آغاز شد و وحید امیری 
چیزی نمانده بود در همان ابتدا دروازه اســتقلال را باز کند 
که توپ این بازیکن از کنار دروازه اســتقلال به خارج رفت. 
پس از آن اســتقلال بازی بهتری را به نمایش گذاشت و در 
دقیقه 48 چیزی نمانده بود که از روی اشتباه مدافع نفت به 
گل تساوی برســد. در این لحظه توپ پس از برخورد با تیر 

دروازه نفت تهران راهی خارج شد.استقلال در دقیقه ۶۰ بار 
دیگر تا آستانه کسب تساوی پیش رفت اما ضربه ناقص جابر 
انصاری در محوطه جریمه راه به جایی نبرد.میلاد فخرالدینی 
در دقیقه ۷۹ به دلیل دریافت کارت زرد دوم از زمین اخراج 
شد .در دقیقه 8۲ اســتقلال روی نفوذ برزای می توانست به 
گل برســد که این توپ نیز با برخورد به دســت سیدجلال 
حسینی دفع شد و جالب اینکه داور از اعلام ضربه پنالتی به 
سود استقلال خودداری کرد.استقلال در وقت های تلف شده 
چندین بار بر روی دروازه نفت خطرناک ظاهر شــد اما علی 
بیرانوند مانع از باز شدن دروازه نفت شد تا بازی با همان یک 
گل نیمه نخست به سود نفت تهران به پایان برسد و استقلال 

برای چهارمین دیدار پیاپی از رسیدن به پیروزی بازبماند.

مظلومی: همه کار کردیم جز گلزنی
پرویــز مظلومی ســرمربی تیم فوتبال اســتقلال پس از 
شکســت تیمش برابر نفت تهران گفــت: فکر می کنم فوتبال 
خوب و جان داری را دیدیم. این یکی از بازی های خوب ما بود. 
من جا دارد از بازیکنانم تشکر کنم که با وجود ده نفره شدن از 
حملات شان دست برنداشتند. ما همه کار کردیم جز گل زدن.

او افزود: ما موقعیت های زیادی از دســت دادیم. می دانستیم 
نفت روی ضربات ایستگاهی خطرناک است و روی این قضیه 
کار کرده بودیم. به آنها خواسته نباشید می گویم. به تیم داوری 
خسته نباشــید می گویم. واقعا آنها باعث شکست ما شدند و 
وضعیت داوری ما تاسف آور است. مدتی است داوری به سمت 

تیمی چرخیده که اسمش را نمی آورم.

سرمربی استقلال اضافه کرد: من از بازیکنانم واقعا راضی 
هستم و به آنها بابت بازیشان تبریک می گویم.وی درباره اخراج 
فخرالدینی گفت: من اخــراج را ندیدم. اگر اخطار او غیرفنی 
بوده باشد حتما با او برخورد می کنیم. ما عملا نه نفره بودیم. 
یعقوب کریمی با پای خراب و کشیده شده بازی کرد. مظلومی 
درپاسخ به ســوالی درباره شعارها علیه افشــارزاده گفت: آیا 
افشــارزاده باید توپ را به گل تبدیل کند؟ باید صبر و حوصله 
کنیم. با اینکه زمین خیلی نامناســب بود، بازیکنان ما فوتبال 
تهاجمی و زیبایی ارائه دادند.او در پاسخ به سوالی درباره روند 
ضعیف تیمش گفت: ما 4 بازی است که سه امتیاز کسب کرده 
ایم. قطعا از این نتایج راضی نیستیم.سرمربی استقلال در پاسخ 
به این سوال که داوری ها به چه تیمی کمک می کنند، گفت: 
اعتراضات خیلی چیزها را عوض کرده است. داور امروز داوری 
نبود که این بازی حساس را سوت بزند و کمیته داوران باید به 

این مسئله توجه کند.

مظلومی: داوری به سمت تیمی چرخیده که اسمش را نمی گویم

استقلال با شکست مقابل نفت، فرصت صدرنشینی را از دست داد

 سرمربی تیم امید تنیس روی میز امید از سمت خود کناره گیری کرد.
محمدعلی عباســی در حالی از ادامه همکاری با تیم امید تنیس روی میز کناره گیری کرده که پیش از این و طی یک هفته 
گذشته مهدی تکابی از مدیریت اجرایی طرح هوپس و منصور علوی از ریاست کمیته مربیان کناره گیری کرده بودند. سه استعفا 
در طول کمتر از یک هفته، بحران جدیدی است برای فدراسیون تنیس روی میز که بیشتر از سه ماه از برگزاری مجمع انتخاباتی 

آن و مشخص شدن مدیریتش نمی گذرد.

قطعی شدن حضور تیم ملی بسکتبال در چین
تیم ملی بسکتبال در راستای آماده سازی برای حضور در مسابقات گزینشی 

المپیک ریو در تورنمنت بین المللی اطلس اسپورت چین شرکت می کند.
مســئولان فدراسیون بسکتبال براساس دعوتنامه ای که از طرف چینی ها و 
برای حضور در تورنمنت بین المللی اطلس اســپورت به دست شان رسیده است، 
حضور در این رقابت ها را در قالب برنامه های آماده سازی برای حضور در مسابقات 
گزینشی المپیک ریو در دستور کار قرار داده اند. دومین دوره تورنمنت بین المللی 
اطلس اســپورت ۲4 تا ۲۹خردادماه )14تا 1۹ ژوئن( در شهر سوژو چین برگزار 
می شــود. علاوه بر ایران و تیم ملی کشــور میزبان، تیم هایی از نیوزلند، ژاپن، 
اســلوونی و آمریکا نیز در ایــن دوره از رقابت ها حضــور دارند. همچنین بنا بر 
اطلاع رسانی منابع خبری، مســئولان برگزار کننده تورنمنت بین المللی اطلس 
اســپورت چین در تلاش هســتند تا حضور نمایندگانی از ترکیه، یونان و لتونی 
را هــم در این رقابت هــا نهایی کنند.  اولیــن دوره تورنمنت بین المللی اطلس 
اســپورت مردادماه گذشته با حضور هشــت تیم برگزار شد. این رقابت ها اولین 
حضور رسمی تیم ملی بســکتبال با هدایت »درک باورمن« به حساب می آمد. 
ملی پوشــان بســکتبال ایران در این رقابت ها تا فینال پیش رفتند اما در دیدار 

نهایی مغلوب چین شدند و به عنوان نایب قهرمانی دست یافتند. 
فدراسیون دوچرخه سواری

 به دنبال برگزاری اردوی اروپایی
فدراسیون دوچرخه ســواری قصد دارد در سال آینده یک مرحله 

اردوی برون مرزی در یکی از کشورهای اروپایی برگزار کند.
فدراسیون دوچرخه ســواری قصد دارد در ســال آینده یک مرحله اردوی 
اروپایی برای ملی پوشان کشورمان برگزار کند،  اما هنوز تاریخ آن مشخص نیست 
و قرار اســت در کمیته فنی در این مورد تصمیم گیری شــود. مصطفی چایچی 
مدیر تیم هــای ملی در این خصوص عنوان کرد: با توجه به اینکه ســال آینده 
باید در مســابقات داخل سالن شرکت کنیم، باید از ابتدا ملی پوشان را برای این 
رقابت ها آماده کنیم. به همین منظــور قصد داریم یک اردوی برون مرزی را در 
یکی از کشورهای اروپایی برگزار کنیم. وی ادامه داد: ما سال گذشته یک اردوی 
دو ماهه را در جمهوری چک برگزار کردیم که نتیجه آن کســب مدال طلا در 
بازی های آسیایی بود و باید این موضوع را تکرار کنیم. سابقه نشان داده برگزاری 
اردو در اروپا و حضور در مســابقات بین المللی مهم تر از جذب مربی خوب است،  
البته این طور نیست که بگوییم مربی تأثیری ندارد، اما کسب تجربه در مسابقات 

بین المللی برای ملی پوشان مفید است.

خواندنی از ورزش ایران

سومین استعفا در فدراسیون تنیس روی میز 

امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتیم

12010732191237.استقلال خوزستان

22099229171236.استقلال تهران

3209743022834.پرسپولیس

42089325131233.ذوب آهن

52010372016433.سایپا

6207852117429.نفت تهران

7207851816229.صبای قم

82061042015528.تراکتورسازی

9207761915428.گسترش فولاد

102051051919025.سپاهان

625-11206772026.پدیده

620-12204881319.ملوان

1020-132055101525.فولاد

719-142054111320.سیاه جامگان

817-15203891523.راه آهن

269-162016131137.استقلال اهواز
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حدیث دشت عشق

به یاد شهید »محمد حسن حقاني«
بسیجی عشق شهادت

هنگامــي که شــکوفه هاي بهاري به هواي نســیم 
مي رقصیدند، در ســپیده دمي زیبا »محمدحســن« به 
شــادابي گل هاي اطلسي چشم گشود و زندگي روحاني 
و ملکوتي خود را در دامان پرمهر مادر آغاز کرد. در هفت 
ســالگي به مدرسه رفت و به آموختن، همت گماشت. او 
جزء دانش آموزان ممتاز بود و زیاد مطالعه مي کرد.آنقدر 
به مســجد دل بسته بود که ظهر، هنگامي که از مدرسه 

برمي گشــت به مســجد جامع مي رفت و نماز مي خواند. عضو فعال انجمن اسلامي 
دبیرستان بود و در مقابله با رژیم شاه و سرکوب منافقین نقش به  سزایي ایفا کرد.از 
صبر و حوصله  زیادي برخوردار بود و در برابر ناملایمات استقامت مي کرد و نسبت به 
دنیا بي اعتنا بود. در سـال آخر دبیـرستـان هواي جبهه او را راهي دیار عاشقان نمود. 
در آن جا نیز از کسب علم غافل نماند تا این که در آن شرایط دشوار، دیپلم گرفت و 
در آزمون دانشگاه شرکت کرد. هم رزمش مي گوید: »روزي حسن را در جبهه دیدم. 
با دیدن من خیلي خوشحال شد. واقعا روحیه اي شاد داشت. بعد از چند دقیقه اي به 
او گفتم: در دانشــگاه قبول شده اي؟« و او در جوابم گفت: »من در دانشگاهي قبول 
شده ام که استاد آن امام است و به زودي از آن دانشگاه فارغ التحصیل مي شوم.« یکي 
دیگر از همسنگرانش از عشق بي انتهاي او و بي قراري اش براي شهادت چنین روایت 
مي کند: »حسن عشق و علاقه  زیادي به شهادت داشت و همین آتش عشق که در او 
شعله مي کشید، باعث شده بود که او در جبهه براي هرکاري داوطلب باشد. همیشه 
سخن از شهادت بر لب داشت و مي گفت: من خیلي دوست دارم شهید شوم. تا اینکه 

در جزیره  مجنون به آرزوي همیشگي اش رسید و به لقاءالله پیوست.«


